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Skrivelse från Liberalerna om kostnader för att upprätthålla en god 
arbetsmiljö i skolan 

När en skola ska byggas tas kostnader för inpasseringssystem i samband med att staden antar 
projektet. Men inte när skolan ser att systemet behöver uppgraderas, då faller istället 
kostnaden på skolan. En dörr med lås anses vara en fastighetsägarfråga, men inte 
inpasseringssystemet. Vi skulle gärna se att det var en fastighetsägarfråga istället för en 
kostnad för verksamheten när man behöver byta system, både av praktiska och ekonomiska 
aspekter. Detta speciellt med tanke på det förändrade säkerhetsläget med hot om 
skolskjutningar, ensamma gärningspersoner och öppna drogscener runt skolgårdar. 

Likaså har vi förstått utifrån skolbesök vi genomfört, att andra kostnader såsom ventilation, 
ljudisolering i matsal, köksinvesteringar med mera, faller på skolan att betala. Då staden har 
ett bolag i form av SISAB som ska fungera som fastighetsägare, ser vi att dessa kostnader 
också bör bäras av dem. Det är kostnader som i så fall får läggas på hyran, men som det är 
idag blir det svårt för skolorna att hantera sin ekonomiska planering, när stora investeringar 
plötsligt faller på skolorna, samtidigt som andra ekonomiska utmaningar som fallande 
elevantal drabbar dem.  
 
Det är orimligt att elevers och personals arbetsmiljö och säkerhet avgörs av den enskilda 
skolans ekonomi. 
 
Mot denna bakgrund önskar vi ställa följande fråga: 
 

- Vad anser utbildningsförvaltningen om en ordning enligt ovan, där istället SISAB tar 
ett samlat ansvar kring den ekonomiska hanteringen av lokalfrågor som berör skolans 
arbetsmiljö? 
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